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A. 投資/保險產品或市場資訊要求 Request for Investment/Insurance Product or Market Information 

本人對於以下本人所選擇之產品及/或市場資訊感興趣，並希望銀行向本人解釋該(等)產品及/或提供市場資訊(如獲選擇)。 

I am interested in and would like the Bank to explain to me the following  product(s) and/or provide me with market updates (if selected). 

 所有投資產品 All Investment Products (including but not limited to Investment Funds, Securities Related Products, FX Products)  

 所有保險產品 All Insurance Products (including but not limited  to Life Insurance, General Insurance, Investment Linked Plans)  

 市場資訊 Market Updates  

 以上全部 All of the above  

B. 使用存款資料 Use of Deposit Information 
 

     本人同意銀行查閱及使用本人之存款資料以考慮及選擇應向本人介紹的投資及/或財富管理產品或服務。 
I agree to allow the Bank to access and use my deposit information for considering and selecting investment and/or wealth management 
products or services to be introduced to me. 

     本人不同意銀行查閱或使用本人之存款資料以考慮及選擇應向本人介紹的投資及/或財富管理產品或服務。 
I do not wish for the Bank to access or use my deposit information for considering and selecting investment and/or wealth management 
products or services to be introduced to me. 

C. 直銷推廣登記要求 Direct Marketing Opt In Request 

注意 Note: 請注意如你選擇接受直銷推廣，本行將能為你提供最新產品資料或資訊，包括但不限於特惠利率、特別優惠、現金券、禮物、講座或
活動等。如你希望方便地獲得相關資訊，你可選取以下之方格。Please note if you choose to opt-in of direct marketing, the Bank will be 
able to provide you with the latest product information or updates including but not limited to preferential rate, special offers, coupons, 
gifts, seminars, and events etc. If you would like to conveniently receive such information, you may select the box below.  

    本人希望銀行將本人的個人資料用於直銷推廣用途或希望收到經所有渠道(包括電郵、郵寄、短訊、電話)發出的直銷推廣資訊。 
I wish the Bank to use my personal data in direct marketing or wish to receive direct marketing materials by ALL channels (including email, 
mail, SMS, phone). 

 

以上是本人目前就是否接收直銷推廣聯繫或資訊所作出的選擇，將取代本人以往曾向銀行表明的選擇。 
The above options represent my present choice of whether or not to receive direct marketing contact or information. This replaces any 
choice previously communicated by me to the Bank. 
 

注意 Note: 以上選擇適用於資料政策內列明的各類產品、服務及/或項目的直銷推廣。此外，請參閱該資料政策所述哪些資料可能會用於直銷推廣，
以及哪些人士可能會獲提供資料作直銷推廣用途。The above choice applies to the direct marketing of the classes of products, services 
and/or subjects as set out in the Data Policy. Please also refer to the Data Policy on the kinds of Data which may be used in direct 
marketing and the classes of persons to which Data may be provided for them to use in direct marketing. 

簽署    見證人  日期  
Signed by:  * In the Presence of:  Date:  

   Bank Staff Full Name:                                                      

* ONLY for Part B. 
 

只供本銀行使用 For Bank Use Only ( Please send the form to APB for update) 

Br. Code:  Customer’s TIN 
No.: 

 Handling Staff 
(Signature, Name 
& Date): 

 Handling Staff 
Phone No.: 

 

Account Officer  

Name & Code: 

 Initial the action(s) 
taken:  

 

 

(Mark name & date if different from the attending staff & checker) 

Checker 
(Signature with 
No., Name & 
Date): 

 

 

 

Phone recording 
start time: 

 Extension No.:  

 

致: 星展銀行(香港)有限公司 (下稱「銀行」，表示包括其繼承人和受讓人) 
To: DBS Bank (Hong Kong) Limited (The “Bank”, which expression shall include its successors and assigns) 

名稱(英文)  
Name (English):  
  

聯絡電話   身份證明文件號碼  
Contact No.:   Identification Document No.:  

 

S.V.


